
Inspreken commissie Gemeente Maashorst 01 juni 2023

Beste leden van de Commissie, beste voorzitter,

Wij zijn Karin Franken en Lisette Burger, respectievelijk interim bestuurslid en operationeel 
teamleider van dierenopvang HoKaZo en zijn blij dat wij de mogelijkheid hebben gekregen 
in te spreken in uw commissievergadering.

Aanleiding hiervoor is de brief die wij als bestuur van HoKaZo enkele weken geleden naar 
de colleges van B&W van de gemeenten Maashorst, Bernheze, Boekel, Meierijstad en Land 
van Cuijk hebben gestuurd. 

HoKaZo verzorgt inmiddels meer dan 25 jaar met bevlogen medewerkers en vrijwilligers 
de opvang van dieren in onze regio. 

De financiering van onze werkzaamheden vindt grotendeels plaats vanuit een bijdrage per 
inwoner van de gemeenten en een bijdrage per opgehaald zwerfdier. 

Daarnaast wordt voor het herplaatsen van honden en katten, een vergoeding gevraagd 
aan de nieuwe eigenaren. Ook ontvangen wij incidenteel een gift of andere vormen van 
ondersteuning.

Onze continuïteit staat momenteel ernstig onder druk door de enorme kostenstijgingen 
waarmee wij de afgelopen jaren geconfronteerd zijn. Kostenstijgingen als gevolg van de 
landelijk inflatie, die u misschien ook persoonlijk hebt ervaren. Vooralsnog is het beeld dat 
dit jaar de kosten (zoals bijvoorbeeld dierenartskosten) op het huidige niveau zullen 
blijven.

Waar gaat het dan mis zult u zich misschien afvragen? 

Deels omdat de medische complexiteit van de bij ons ondergebrachte dieren groter is 
geworden. In combinatie met een zeer lastig onder controle te krijgen schimmelinfectie, 
zijn de kosten voor medische verzorging letterlijk de pan uit gerezen. 

In de brief hebben wij aangegeven momenteel ook als bestuur en team HoKaZo actief te 
zoeken naar maatregelen die onze exploitatie weer in evenwicht kunnen brengen. Dat mag 
u ook van ons als interim-bestuur verwachten. Met de dierenartsen en diverse leveranciers 
zijn wij in gesprek om de kosten beheersbaar te houden.
 
En wordt gezocht naar verdere mogelijkheden voor fondsenwerving etc. om de 
inkomstenkant veilig te stellen. 

Verder zijn we gestart met een nieuw vrijwillig interim bestuur die de basis van HoKaZo 
weer op orde zal moeten brengen. 



Waar zouden de gemeenten ons kunnen helpen?

Het betreft uiteraard financiën. Op de eerste plaats hebben wij als interim bestuur op zeer 
korte termijn behoefte aan extra financiële ruimte, waarmee wij tijd krijgen om onze 
financiële basis in balans te brengen.

Op de tweede plaats is de continuïteit van HoKaZo zonder meer gebaat bij een toekomstige 
structurele aanpassing van de bijdrage per inwoner en de bijdrage per opgehaald 
zwerfdier. Mogelijk kunt u bij het vaststellen van de kader- of voorjaarsnota van uw 
gemeente, hier naar kijken.

Uw wethouder, de heer van de Heuvel, heeft recent kennis gemaakt met HoKaZo en heeft 
aangegeven onze huidige problematieken in regionaal verband bespreekbaar te gaan 
maken. 

Wij hopen dat wij in onze brief onze urgentie hebben kunnen omschrijven. U mag er van 
uit gaan dat ook wij als team HoKaZo alles op alles zullen zetten, echter zonder de hulp 
van de gemeenten lijkt dit een hele zware dobber te gaan worden.

Wij danken u voor uw aandacht!

Voor eventuele vragen kunnen de commissieleden altijd terecht bij onze interim 
voorzitter Geer Hubers (geer@hokazo.nl) of bij interim bestuurslid HR Karin Franken 
(karin@hokazo.nl).
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